
 
Zápis č. 2/2011 (64) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 14. 3. 2011 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. V. Gerlich, Ing. D. Malaník, 
Bc. P. Sousedík, Bc. P. Peroutka (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: doc. Ing. M. Sysel, Ph.D.  
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., 

prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Bc. Eva Navrátilová, 
Monika Eliášová Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2011.  

4. Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2010.  

5. Projednání návrhu změny Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2011/12 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

6. Projednání návrhu změny organizační struktury FAI. 

7. Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období 15. 3. 2010 – 24. 2. 2011. 

8. Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol.  

9. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání. Děkan FAI požádal o změnu v pořadí projednávaných bodů zasedání AS FAI z důvodu 
jeho dřívějšího odchodu ze zasedání na neodkladné jednání. 

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis je bez připomínek. 

Dr. Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB: 

• Byla zkrácena předkládací lhůta pro návrh Rozpočtu UTB pro rok 2011 na tři týdny. 
Rozpočet UTB pro rok 2011 bude projednáván na příštím zasedání AS UTB. Po jeho 
schválení se začne připravovat Rozdělení finančních prostředků na FAI pro rok 2011. 

• Proběhla obsáhlá diskuse k návrhu II. změny Studijního a zkušebního řádu UTB týkající 
se problematiky zpřístupnění závěrečných prací, problematiky povinných přednášek, 
indexů, zkouškových katalogů, STAGu, vyjasnění pojmů garant vs. přednášející aj. 

• AS UTB schválil Ing. Kateřinu Sulovskou zástupcem studentské komory AS UTB v 
rozvrhové komisi a Zdeňka Trnčáka zástupcem v komisi pro stravování a ubytování.  
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ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI informoval o započetí stavby vědeckotechnického parku v sousedství budovy U5. V 
souvislosti se stavbou bylo zrušeno parkoviště. Děkan dále informoval o udělení akreditace 
novému bakalářskému studijnímu oboru Informační technologie v administrativě na 8 let. V této 
souvislosti bude připravena směrnice k přijímacímu řízení do tohoto studijního oboru a tento 
bude nabídnut uchazečům ve druhém kole přijímacího řízení pro akademický rok 2011/12. Prod. 
Sysala informoval o počtu přihlášek do Bc. studijních oborů pro akademický rok 2011/12. Prod. 
Adámek informoval o připravované kontrole DSP z akreditační komise MŠMT. V první fázi bude 
zpracován a odeslán na MŠMT dotazník a dále bude navazovat fyzická kontrola na FAI. Dále 
Prod. Adámek informoval o počtu nově řešených projektů v rámci IGA.  

 
ad 6)  Projednání návrhu změny organizační struktury FAI. 

Změna organizační struktury FAI spočívá ve vytvoření a zařazení nové organizační jednotky 
Regionálního výzkumného centra CEBIA-Tech do struktury FAI na úroveň ústavů FAI. Toto 
centrum bude financováno v souladu s projektem. Tento návrh byl projednáván na zasedání LK 
AS FAI. Další připomínky k tomuto návrhu nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  64/1 
AS FAI rozhodl o zřízení organizační složky RVC CEBIA-Tech (Regionální výzkumné centrum 
CEBIA-Tech) a schválil její zařazení do struktury FAI na úroveň ústavů FAI. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 64/1 
AS FAI jednomyslně rozhodl o zřízení organizační složky RVC CEBIA-Tech (Regionální 
výzkumné centrum CEBIA-Tech) a schválil její zařazení do struktury FAI na úroveň ústavů FAI. 

Odchází děkan FAI.  
 
ad 3) Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2011.  

Návrh Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované informatiky pro rok 
2011 byl projednáván na zasedání EK AS FAI. Zápis z tohoto zasedání byl členům AS FAI 
rozeslán. Většina připomínek byla formálního charakteru. Další připomínky z řad členů AS FAI 
nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  64/2 
AS FAI schválil návrh Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2011. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
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Usnesení AS FAI 64/2 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Pravidel pro rozdělení finančních prostředků 
Fakulty aplikované informatiky pro rok 2011. 

 

ad 4) Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2010. 

S návrhem Zprávy o hospodaření FAI za rok 2010 stručně seznámila členy AS FAI tajemnice FAI. 
Zdůraznila, že došlo k navýšení disponibilních finančních prostředků za příchozí studenty 
z FLKŘ a dále za body z vědecké činnosti a publikací z FT, na kterých se podíleli pracovníci 
FAI. Tajemnice FAI podala vysvětlení k tabulkám výdajů za celou fakultu a za jednotlivé ústavy. 
Dále se zaměřila na přehledy fondů. Připomínky k tomuto materiálu budou členové AS FAI 
směřovat přímo na tajemnici FAI. Návrh zprávy o hospodaření FAI za rok 2010 bude detailně 
projednán na zasedání EK AS FAI. Předběžný termín zasedání je stanoven na 21. 3. 2011 ve 
13.30 hod.  

 
ad 5) Projednání návrhu změny Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2011/12 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika.  

Návrh změny směrnice byl projednán s prod. Ostravským a dále na LK AS FAI dne 7. 3. 2011. 
Výsledkem jednání, bylo vytvoření dodatku k této směrnici. Zásadní byla zejména změna 
odstavce 1.18.  

Návrh usnesení AS FAI  64/3 
AS FAI schválil návrh Dodatku ke směrnici SD/11/10.  

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 64/3 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Dodatku ke směrnici SD/11/10.  

 

ad 7) Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období 15. 3. 2010 – 24. 2. 2011.  

Na základě Volebního a jednacího řádu AS FAI je povinností předkládat akademické obci 
jednou ročně zprávu o činnosti AS FAI za uplynulé období. Předseda AS FAI Bronislav Chramcov 
zpracoval Zprávu o činnosti AS FAI za období 15. 3. 2010 – 24. 2. 2011. Struktura dokumentu je 
stejná jako v dokumentu za předešlá období. Dr. Bronislav Chramcov vysvětlil především tabulku 
docházek. Na základě připomínky tajemnice FAI bude zpráva doplněna komentářem a výpisem 
čerpání finanční prostředků přidělených AS FAI. Návrh bude předložen ke schválení na příštím 
zasedání AS FAI.  
 

ad 8) Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol. 

Ing. MiroslavMatýsek, Ph.D. přednesl informace ze Sněmu Rady vysokých škol, který se konal dne 
17. 2. 2011: 

• Informoval o Zprávě o činnosti předsednictva Rady vysokých škol. 

• Informoval o Zprávě o činnosti studentské komory Rady vysokých škol. 
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• Informoval o vystoupení ministra školství, mládeže a tělovýchovy v souvislosti 
s reformou vysokých škol a který přislíbil předložení těchto dokumentů: 

a. pracovní návrh věcného záměru zákona o vysokých školách (do konce února) 
b. nová verze zásad a pravidel financování vysokých škol v roce 2012 a dalších (do konce února) 
c. strategický materiál o úloze vysokých škol v konkurenceschopnosti České republiky (do konce března) 
d. věcný záměr zákona o finanční pomoci studentům (do léta) 

RVŠ přijalo toto usnesení: 
 Rada vysokých škol pověřuje předsednictvo, aby důsledně sledovalo dodržování tohoto příslibu, zejména 

termíny harmonogramu projednávání. V případě vážných nedostatků ukládá předsednictvu, aby na tuto 
skutečnost důrazně upozornilo MŠMT a trvalo na nápravě. Dále ukládá předsednictvu, aby podrobně 
informovalo členy RVŠ i akademickou veřejnost o vývoji v přípravě zmíněných zákonů a zajistilo aktivní a 
kvalifikovanou oponenturu všech s tím spojených materiálů. Rada vysokých škol vyzývá akademickou 
veřejnost, aby této problematice věnovala aktivní pozornost. 

• Přednesl ekonomické informace týkající se rozpočtu veřejných VŠ pro rok 2011 a návrhu 
Zásad financování a pravidel pro rozpočet VŠ na rok 2012 a připomínky RVŠ k tomuto 
materiálu (3 obecné, 19 konkrétních). 

• Přednesl informace týkající se situace na Fakultě právnické Západočeské univerzity 
v Plzni a přednesl stanovisko RVŠ. 

 

ad 9) Různé. 

• V menze proběhla kontrola. 

• Tajemnice FAI informovala o tom, že proběhl soud s pachatelem krádeží na FAI. 

• Dr. Chramcov požádal o vyjádření členů AS FAI z řad studentů k možnosti zrušení indexů 
a nařízení povinných přednášek. 

• Ing. Gerlich se dotazoval na možné důvody neschválení rozpočtu UTB na rok 2011. 
Předseda AS FAI vyjádřil svůj názor, že z dosavadního projednávání mu není znám 
závažný důvod pro neschválení Rozpočtu UTB a věří, že Rozpočet bude s největší 
pravděpodobností schválen na zasedání AS UTB dne 15. 3. 2011. 

 

Termín příštího zasedání AS FAI bude stanoven. 

 
Ve Zlíně dne 18. 3. 2011 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


